
P r o t o k ó ł  Nr VII/2003 
z Sesji Rady Gminy  Stegna 

odbytej w dniu 25 marca 2003 roku 
w sali budynku Urz�du Gminy. 

 
 
Sesj� Rady Gminy Stegna otworzyła Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska. 
W sesji uczestniczyło 14 radnych. Nieobecny na sesji Radny Pan Marian 
Ciasnocha. 
W sesji udział wzi�li sołtysi z terenu gminy Stegna oraz zaproszeni go�cie w 
osobach : Pan Szatkowski Radosław – ARR , Pan Andrzej Sekita – RZSW 
Nowy Dwór Gd., Pan Roman Heimowski  ZM i UW  WP Nowy Dwór Gd. 
Pan Sławomir Szyma�si – ZM iUW WP – Terenowy Oddział  Nowy Dwór  Gd. 
Pan Lech Zielonka – Poseł RP, Pani Galewska Anna – RCW – Stare Pole, 
Pan Roman Rybacki – ZRKi OR . 
 
Ad. Pkt. Nr 2. 
Na Sekretarza obrad  zaproponowano Radnego Pana Jana Hudomi�ta. 
Za kandydatur� Radnego głosowało 13 radnych , 1 radny wstrzymał si� od 
głosu.   
 
Ad. Pkt. Nr 3. 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała proponowany porz�dek 
obrad. 
Do przedstawionego porz�dku obrad uwag nie zgłoszono. W zwi�zku z 
powy�szym  Przewodnicz�ca Rady zaproponowała głosowanie nad przyj�ciem 
porz�dku obrad. Za przyj�ciem porz�dku obrad głosowało 14 radnych. 
Porz�dek obrad został przyj�ty w brzmieniu jak ni�ej : 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno�ci obrad. 
2. Wybór Sekretarza obrad. 
3. Zatwierdzenie porz�dku obrad. 
4. Przyj�cie protokołu z poprzedniej sesji. 
5. Interpelacje i wnioski radnych. 
6. Informacja Wójta o pracy w okresie mi�dzy sesjami. 
7. Informacja o stanie produkcji rolnej i melioracji. 
8. Sprawozdanie z realizacji zada� Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwi�zywania Problemów Alkoholowych w 2002 roku. 
 

9. Podj�cie uchwał w sprawie : 
9,1. zmiany uchwały Nr V/29/2003 Rady Gminy Stegna z dnia 31 stycznia 
       2003 roku. 
9,2. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego cz��ci 



       gminy Stegna. 
9,3.  odpłatnego przej�cia na mienie komunalne nieruchomo�ci  
       niezabudowanych  poło�onych we wsi Jantar w ci�gu ulicy Rybackiej 
       stanowi�cych działki Nr 32/14, Nr 32/16 i we wsi Stegna w ci�gu ulicy  
       Grunwaldzkiej stanowi�cych działki Nr 102/1, Nr 103/1 , Nr 104/1. 
10. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 
11.  Sprawy ró�ne. 

 
Ad. Pkt. Nr. 4. 
Za przyj�ciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 14 radnych. 
 
Ad. Pkt. Nr. 5. 
Interpelacje  i wnioski zgłosili nast�puj�cy radni : 
Radny Pan Jerzy Wagner – Interpelacja skierowana do Wójta Gminy w sprawie 
doko�czenia inwestycji budowy parkingu le�nego wraz z dojazdem  
w miejscowo�ci Mikoszewo. 
Interpelacja stanowi zał�cznik do protokołu. 
Radny Pan Sebastian Kleczewski  - interpelacja skierowana do Wójta Gminy  
Ze wzgl�du , �e na terenie gminy istnieje gospodarstwo rolne FLEWOPOL 
Ksi���ce �uławy , które prowadzi intensywn� produkcj� roln� stosuj�c wysokie 
nawo�enie mineralne ,oraz intensywn� ochron� ro�lin. W zwi�zku z tym 
zachodzi obawa zatrucia �rodowiska i degredacji gleby. Dlatego zapytuj� pana 
Wójta czy istnieje instytucja pa�stwowa , która bada zawarto�� zwi�zków  
truj�cych w glebie. 
Interpelacja w zał�czeniu. 
Radny Pan Sebastian Kleczewski – interpelacja skierowana do Wójta Gminy 
Stegna w sprawie rozszerzenia usług medycznych w o�rodkach zdrowia i 
kontroli ich jako�ci / np. wpisanie do statutu gminy/ 
Radny Pan Ryszard Fidut – dlaczego uchwała w sprawie handlu nie była 
realizowana ,  głównie chodzi o zlikwidowanie starych obiektów nie 
spełniaj�cych wymogów. Zwrócił si� z pytaniem  czy w tym roku b�dzie mo�na 
handlowa� na chodnikach przede wszystkim chodzi o handel na ulicy Morskiej. 
  
29.01.2001 r na wspólnym posiedzeniu Zarz�dów Miast Krynica Morska , 
Gminy Sztutowo i Gminy Stegna w którym wzi�li udział: Starosta 
Nowodworski wraz z pracownikami Wydziału Nadzoru Budowlanego , 
Architektury , Przedstawicieli Sanepidu , Zarz�du Dróg zapadły ustalenia -      
Jednak nie s� realizowane . 
Ustalenia stanowi� zał�cznik do protokołu. 
Radny Pan Ryszard Fidut – wnioskował o napraw� ulicy Morskiej w Stegnie. 
Radny Pan Krzysztof Dragan – poruszył spraw� drogi w miejscowo�ci 
Chor��ówka.  Mieszka�cy prosz� o zabezpieczenie drogi przed dalsz� jej 



degradacj�. Remont drogi jest konieczny , gdy� nast�pna zima doprowadzi do 
tego , �e b�dzie ona nieprzejezdna. 
Radny Pan Mirowski  Józef – kiedy zostanie naprawiony przystanek w 
Junoszynie. 
Radny Pan  Mirowski Józef – zebra�  ziemi� z poboczy dróg od Mikoszewa do 
Stegny. 
Radny Pan Mirowski Józef  - kto zarz�dza budynkami   Chełmk  - Osada. 
�cieki z tych budynków nie s� odprowadzane. 
Radny Pan Stanisław Kukułka – poruszył spraw�  naprawy drogi Dworek – 
Nied�wiedziówka. 
Radny Pan Stanisław Kukułka – zwi�kszy� �rodki na melioracj�. 
Radny Pan Stanisław Kukułka – przej�� obiekty i grunty od AWRSP na 
urz�dzenie boisk  na terenie gminy /w miejscowo�ciach  Szkarpawa , Nowotna , 
Wybicko, Nied	wiedziówka, Stare Babki.  
Radny Pan Hudomi�t Jan – o�wietlenie w Drewnicy powinno pali� si� cał� noc. 
Radna Pani Ewa D�bska – czy zako�czona została rekultywacja byłego 
wysypiska w Izbiskach . 
Radna Pani Ewa D�bska – czy powstanie w Drewnicy Komisariat Policji. 
Radna Pani Ewa D�bska – wnioskowała o budow� ci�gu pieszo rowerowego . 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała pismo 
Zuławskiego Towarzystwa Sportowego  Czarni Przemysław / pismo w 
zał�czeniu/. 
 
Ad. Pkt. Nr 6. 
Wójt Gminy Pan Marian Ranoszek przedstawił informacj�  o swojej pracy w 
okresie od ostatniej sesji. 
Informacja stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr 7. 
Głos zabrał poseł RP Lech Zielonka. Poseł przedstawił sprawy zwi�zane z 
rolnictwem  na naszym terenie, poinformował o odbywaj�cych si� pracach  
sejmowych. Na temat rolnictwa a tak�e odno�nie kredytów zaci�gni�tych przez 
rolników w 2001 r 
 
Nast�pnie głos zabrał radny Pan  Stanisław Kukułka , który stwierdził , �e 
melioracja na naszym terenie jest w opłakanym stanie, rejon jest typowo 
rolniczy i bez zwi�kszonych �rodków na melioracj� grozi nam zalewanie. 
 
Radny Kukułka wyst�pił z nast�puj�cymi wnioskami : 
1.Podj�cie działa� w sprawie zakwalifikowania gmin �uławskich  do obszarów 
o niekorzystnych warunkach gospodarowania . 
2. Przeznaczenie dodatkowych �rodków w bud�ecie na konserwacj� urz�dze� 
melioracyjnych  w rejonie Nowy Dwór. 



3. Wyst�pi� o wydłu�enie okresu spłat kredytów kl�skowych na okres 6 lat , 
zagwarantowa�  dopłaty AR i MR do tych kredytów. 
4. Umo�liwi� renegocjacj� umów zawartych przez rolników z AWRSP w 
zwi�zku z trudn� sytuacj� powstał� w rolnictwie. 
5. W bud�ecie 2004 roku AR i MR przewidzie� dopłaty do  preferencyjnych 
kredytów rzeczowych. 
6.Zwi�kszenie dopłat do paliw  oraz upro�ci� przepisy. 
7. Nale�y domaga� si� od Rz�du aby został wydany odpowiedni akt prawny 
umo�liwiaj�cy Bankom Spółdzielczym dokonywania restrukturyzacji 
posiadanych zadłu�e� rolników bez konieczno�ci tworzenia rezerw celowych i 
odprowadzania od tego tytułu podatków. 
8. Zwi�kszenie �rodków na melioracj� dla gminy Stegna. 
 
Nast�pnie głos zabrał Pan Roman Rybacki który  poruszył nast�puj�ce sprawy : 
-  dochody  na za�wiadczeniach dla rolników dzieci ucz�cych s�  wysokie przez 
co młodzie� ucz�ca nie mo�e skorzysta� ze stypendium. 
- nale�y przyspieszy� warunki skupowe , okre�li� warunki skupu, 
- zwi�kszy� �rodki finansowe na melioracj� i drogi, 

 
Pan Grzegorz Lew - radny powiatowy poinformował , �e w poprzedniej 
kadencji pozyskano bardzo du�o �rodków z Unii. Jedynym rozwi�zaniem na 
uzyskanie �rodków finansowych jest opracowanie wspólnej strategii ,poniewa� 
du�e projekty maj� wi�ksze szanse. 
Wójt Gminy Pan Marian Ranoszek przedstawił stan produkcji rolnej na terenie 
gminy. 
Informacja stanowi zał�cznik do protokołu. 
Radny Pan Sebastian Kleczewski zwrócił si� z pytaniem czy b�dzie czynny 
punkt buraczany w Przemysławiu. Je�eli b�dzie czynny to nale�y naprawi� 
drog� dojazdow�. 
 
Pani Anna Galewska poinformowała o składaniu  wniosków o nadanie kwoty 
mleka. Nast�pnie Pani Galewska poruszyła spraw� spadku ceny �ywca. 
 
Pan Roman Heimowski – poinformował o podziale �rodków rz�dowych na 
melioracj� �uław  - przyznano 12 mln   , na  Województwo Pomorskie   6 mln, 
Warmi�sko – Mazurskie  – 6 mln. Radni s� zdania , �e dotychczasowy podział 
nale�y zmieni� i wprowadzi� proporcjonalny ich podział do powierzchni tj. 
Województwo Warmi�sko  - Mazurskie – 20 %, 
Województwo Pomorskie – 80 %.  
 
Pan Roman Heimowski poinformował ,�e jest przygotowywana nowa 
dokumentacja na budow�  przepompowni ,  w przyszłym roku b�dzie wykonana 
przepompownia. 



   
Radny Pan Wagner poruszył spraw� zagro�enia powodziowego od strony Wisły 
nale�y zlikwidowa� sto�ek namułowy przez jej uj�cie, który utrudnia spływ 
lodów tworz�c zatory. Ponadto utrudnia on przy niskim poziomie wody 
wpłyni�cie  lodołamaczy. 
 
Radny Pan Stanisław Kukułka – kanały s� zamulone  w zwi�zku z tym bardzo 
powoli dopływa woda do pompy. 
Radny Pan Ryszard Fidut – rowy musz� by� co roku wykaszane. 
Radny Pan Kukułka –  nale�y przeznaczy� �rodki na konserwacj�  gminnych 
rowów. 
 
Pan Andrzej Sekita – przedstawił informacj� na temat spółek wodnych , ile  na 
naszym terenie działa spółek i jak mo�na j� zało�y� oraz poinformował o stanie 
urz�dze� melioracyjnych. 
Poinformował równie� o mo�liwo�ci otrzymania dotacji za wykonanie 
czyszczenia rowów. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Komisji ds. Społecznych odczytała wniosek w 
sprawie wystosowania pisma do posłów o zmian� przepisów ustawy o pomocy 
społecznej o obni�eniu kryterium dochodowo�ci z 1 ha przeliczeniowego 
u�ytków rolnych .  
Za przyj�ciem wniosku głosowało 14 radnych.  
Nast�pnie poddano pod głosowanie wnioski  Radnego Pana Kukułki , wnioski 
zostały uj�te w protokole na  pocz�tku pkt. 7. 
Za przyj�ciem wniosków głosowało 14 radnych. 
Nast�pnie poddano pod głosowanie  wnioski które  wypracowała rada i zostan� 
przekazane na sesj� powiatow�. Za przyj�ciem tych wniosków glosowało 14 
radnych.  
Wnioski stanowi� zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr 8. 
W zwi�zku z tym , �e radni otrzymali sprawozdanie z zada� Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwi�zywania Problemów Alkoholowych  
w 2002 roku , Przewodnicz�ca Rady zaproponowała nie odczytywanie 
sprawozdania. Za nie odczytywaniem sprawozdania głosowało 11 radnych. 
Za przyj�ciem sprawozdania glosowało 11 radnych. 
Sprawozdanie stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr  9,1. 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Nr V/29/2003 Rady Gminy Stegna z dnia 31 stycznia 2003 
roku. 
 



Projekt uchwały poddano pod glosowanie. Za przyj�ciem uchwały głosowało 12 
radnych. 
 
Przyj�to Uchwał� Nr VII/41/2003 w sprawie zmiany uchwały Nr V/29/2003  
Rady Gminy Stegna z dnia 31 stycznia 2003 roku. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr. 9,2 
Projektant planu Pani Ba�kowska przybli�yła sprawy zwi�zane z uchwaleniem 
zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stegna. 
Pani projektant poinformowała �e miejscowy plan zagospodarowania 
przestrzennego cz��ci  gminy Stegna sporz�dzono zgodnie z uchwał� Nr 
XXV/218/2001 Rady Gminy Stegna o przyst�pieniu do sporz�dzenia zmian 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego gminy Stegna. 
Zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego gminy Stegna 
dotyczyły pi�ciu terenów poło�onych w miejscowo�ciach Stegna, Rybina i 
Dworek. Po konsultacjach w Wydziale Rozwoju Regionalnego Pomorskiego 
Urz�du Wojewódzkiego dotycz�cych mo�liwo�ci wył�czenia cz��ci terenów z 
wi�kszej cało�ci obj�tej jedn� uchwał� bez wstrzymania prac nad planem 
miejscowym i uzyskaniu pozytywnej odpowiedzi , podj�to decyzj� zatrzymania 
dalszych prac nad projektem planu dla terenów poło�onych w miejscowo�ci 
Dworek i kontynuacji procedury dokonywania zmian w pozostałych cz��ciach 
gminy.  
  
Pani D�bska zaproponowała nie odczytywanie całej tre�ci uchwały.  
Za nie odczytywaniem cało�ci uchwały głosowało 14 radnych.  
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za podj�ciem uchwały glosowało 13 
radnych , 1 radny wstrzymał si� od głosu. 
 
Przyj�to Uchwał�  Nr VII/ 42/2003 w sprawie zmian miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Stegna 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr 9,3. 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska  odczytała projekt uchwały w sprawie 
odpłatnego przej�cia na mienie komunalne nieruchomo�ci niezabudowanych 
poło�onych we wsi Jantar w ci�gu ulicy Rybackiej stanowi�cych działki Nr 
32/14, Nr 32/16 i we wsi Stegna w ci�gu ulicy Grunwaldzkiej stanowi�cych 
działki Nr 102/1, Nr 103/1 Nr 104/1. 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za podj�ciem uchwały głosowało 
13 radnych.  
                                      



Przyj�to Uchwał�  Nr  VII/43/ 2003 w sprawie odpłatnego przej�cia na mienie 
komunalne nieruchomo�ci niezabudowanych poło�onych we wsi                      
Jantar w ci�gu ulicy Rybackiej stanowi�cych działki Nr 32/14 Nr 32/16 i we wsi 
Stegna w ci�gu ulicy Grunwaldzkiej stanowi�cych działki Nr 102/1 , Nr 
103/1 Nr 104/1 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr 10. 
Odpowiedzi na wnioski i interpelacje udzielił Wójt Pan Marian Ranoszek. 
 
Prace nad budow� parkingu le�nego oraz dojazdu do niego w miejscowo�ci 
Mikoszewo rozpoczn� si� w roku bie��cym. 
 
Interpelacja Radnego Kleczewskiego dot. wysokiego nawo�enia mineralnego 
zostanie przekazana posłowi Zielonce. 
 
Wójt zasi�gnie opinii radcy prawnego czy  rozszerzenie usług medycznych  w 
O�rodkach Zdrowia i kontroli ich jako�ci mo�e by� zapisane w statucie gminy. 
 
Ulica Morska w Stegnie jest drog� powiatow� i Starostwo  wydaje zezwolenia 
na ustawienie kiosków. Uchwała w sprawie handlu na chodnikach i ulicach 
b�dzie egzekwowana . 
Droga do morza według zapewnie� Zarz�du Dróg b�dzie przed sezonem 
remontowana. 
 
Wniosek w sprawie naprawy drogi w miejscowo�ci Chor��ówka zostanie 
przekazany do Zarz�du Dróg Powiatowych. 
 
Przystanek w Junoszynie uległ du�ej dewastacji, nie nadaje si� do remontu. 
Wybudowanie nowej wiaty kosztuje około 15.000.  
 
Piach i błoto z boczy dróg od Mikoszewa do Jantaru został zebrany. 
�rodki na melioracj� zostały zwi�kszone ale nie b�d� przekazywane rolnikom 
�rodki zostan� przekazane na udro�nienie rowów. 
 
Wójt jest w kontakcie z AWRSP w sprawie przej�cia obiektów i gruntów na 
boiska. 
 
 
  
 
 
  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


